



شركة عُمان والإمارات للاستثمار القابضة (ش.ع.م.ع.) OMAN & EMIRATES INVESTMENT HOLDING COMPANY (S.A.O.G.)

Date: 10 August 2026

التاريخ: ١٠ أغسطس ٢٠٢٦

DISCLOSURE OF BOARD RESOLUTION

إفصاح عن قرار مجلس الإدارة

Oman & Emirates Investment Holding Company SAOG ("O&E") announces that, at its meeting held on 10th August 2026, the Board of Directors decided to issue a non-binding expression of interest to the Board of The Finance Corporation SAOG ("FINCORP") to acquire FINCORP. O&E currently holds a 51.2% controlling interest in FINCORP.

تعلن شركة عُمان والإمارات للاستثمار القابضة (ش.ع.م.ع.) ("ش.ع.ع.") أنه في اجتماعها المنعقد بتاريخ ١٠ أغسطس ٢٠٢٦، قرر مجلس الإدارة تقديم عرض مبدئي غير ملزم إلى مجلس إدارة شركة المركز المالي (ش.ع.م.ع.) ("فينكوروب") للاستحواذ فينكوروب. تمتلك شركة عمان والإمارات حاليًا حصة أغلبية تبلغ ٥١,٢٪ في فينكوروب.

Further announcements will be made as and when material developments occur.

وسيتم الإعلان عن المزيد من التفاصيل حال حدوث أي تطورات جوهرية.

We emphasize that the proposal is at an offer stage and is subject to several conditions, including FINCORP Board and Shareholders and regulatory approvals

ونؤكد أن العرض لا يزال في مرحلة التقديم، ويخضع لعدة شروط، بما في ذلك موافقة مجلس إدارة فينكوروب ومساهميها، بالإضافة إلى الموافقات التنظيمية.

Kind regards,

أطيب التحيات،

Raffy Manoug Kozadjian
Acting Chief Executive Officer



رافي كوزاجيان
القائم بأعمال الرئيس التنفيذي